

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Վ. Մ. Մարտիրոսյան. Միասագ-Լեֆլերի տիպի ֆունկցիաների փակության, միջինային- բյան ու բազիսական մասին անկումային տիրույթներում.	85
Վ. Ս. Վիլենսկի. Բերնշտեյնի տիպի օպերատորներով մոտարկման մասին	103
Մ. Ժ. Դրիզդրյան. Չափելի ֆունկցիաների ներկայացումը կրկնակի շարքերով	111
Դ. Ռ. Հովհաննիսյան, Կ. Հ. Յաղչյան. Կոշու խնդիրը Ժերմիյի դասերում պսևդոդիֆե- րենցիալ օպերատորների համար	131
Ռ. Լ. Շանրադյան. Դիրիխլեի խնդիրը կիսատարածությունում անվերջ թվով անկախ փոփոխականներով բարձր կարգի էլիպտական տիպի օպերատորների համար	150

СОДЕРЖАНИЕ

В. М. Мартиросян. О замыкании, минимальности и базисности систем функций типа Миттаг-Леффлера в угловых областях	85
В. С. Виденский. О приближении операторами типа Бернштейна	103
М. Ж. Григорян. Представление измеримых функций двойными рядами	111
Г. Р. Оганесян, К. А. Ягджян. Задача Коши в классах Жевре для псевдодиффе- ренциальных операторов	131
Р. Л. Шахбазян. Задача Дирихле в полупространстве для эллиптических опера- торов высокого порядка с бесконечным числом независимых переменных	150

CONTENTS

V. M. Martirosian. On the closure, minimality and basisity of the systems of Mittag-Leffler type in angular domains	85
V. S. Videnski. On approximation by Bernstein type operators	103
M. G. Grigorian. Representation of measurable functions by double series	111
G. R. Hovhannesian, K. H. Yagdjian. The Cauchy problem for pseudo-diffe- rential equations in the Gevrey spaces	131
R. L. Shakhbajian. The Dirichlet problem in the half-space for the elliptic operators of higher order with infinite number of independent vari- ables	150